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گفتوگوی نوروزی با پاکدامن؛ تلخوشیرین ۱۴۰۲، اهداف ۱۴۰۳

 چهارشنبه ۱ فروردین ۱۴۰۳ - ۱۲:۲۳ شناسه خبـر : ۱۳۹۷۴۸

عضو تیم سابر ایران گفت: من محکوم به خوب بازی کردن در همه مسابقات هستم؛ مشکلی با این قضیه ندارم و 
 این فشارها را پذیرفتهام.

به گزارش خبرنگار ورزشی موج خبر، علی پاکدامن سابریست ایران موفق شد به صورت انفرادی سهمیه شمشیربازی

المپیک پاریس را کسب کند. تیم شمشیربازی سابر ایران نیز شانس بسیار بالایی برای المپیکی شدن دارد و در هفته اول

فروردین ماه تکلیف سهمیه تیم سابر نیز مشخص خواهد شد. خبرنگار ورزشی موج خبر، گفتوگویی نوروزی با پاکدامن

انجام داده که در ادامه میخوانید:

* سال 1402 برای شما چگونه گذشت و چه فراز و نشیبهایی را پشت سر گذاشتید؟ 
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 - با تبریک فرا رسیدن نوروز به همه مردم ایران؛ سال 1402 بهترین سال ورزشی من و یک سال رویایی بود؛ چون ابتدای

سال و بعد از افت و خیزهای سال 1401 در مسابقات کره جنوبی در جمع 16 نفر قرار گرفتم و دو رقیب قدرتمند را

شکست دادم. در مسابقات اسپانیا هم بنویسی و سباستین فرانسوی را شکست دادم و ژیلاگی، قهرمانی جهان را بردم و

در جدول 8 تایی پای مدال باختم و سپس در قهرمانی آسیا پس از 24 سال مدال گرفتم. اواخر سال هم مدال نقره

گرجستان را پس از 5 سال برای ایران و 8 سال برای خودم بود. در این سال دو طلسمشکنی داشتم و بهترین سال ورزشی

من بود.

بهترین اتفاق ورزشی برای من در سال 1402 قهرمانی آسیا با شکست حریف کرهای و بدترین اتفاق بازیهای آسیا و

ناکامی در کسب مدال انفرادی بود. ابتدای سال در رنکینگ جهانی هفدهم و آخر سال پنجم بودم که این لطف خداوند

بود که شامل من شد.

* در حال حاضر سهمیه شما برای حضور در المپیک پاریس قطعی شده است؟

 - سهمیه من بعد از قهرمانی جهان قطعی بود و اما و اگر نداشت و اعلام کردم دو نفر بعدی من در رنکینگ میبایست در

سه رویداد بعد مدال میگرفتند و من هم در این مسابقات شرکت نمیکردم تا بتوانند از من عبور کنند و این غیرممکن

بود. من شرایط رنگینگی خوبی داشتم و الان هم ثابت شد که سهمیه من قطعی است.

* بعد از بازیهای آسیایی در مقطعی تحت فشار بودید و همه انتظارات بالایی از شما داشتند و این موضوع تقریبا به یک

بحران برای شما تبدیل شده بود. چگونه از این وضعیت عبور کردید؟

کلا ورزش و رقابت کردن یعنی فشار و استرس. من حتی قبل از آغاز مسابقات مجارستان یکسری چالشها دارم. شاید  - 

این چالشها را اگر مطرح کنم برای شما قابل قبول باشد اما برای من قابل قبول نیست و باعث نمیشود که نتیجه نگیرم.

ما همیشه در فشار هستیم؛ اگر نتیجه بگیریم از نظر همه طبیعیاست اما اگر نتیجه نگیریم همه دنبال یافتن دلیل این افت

و اتفاق هستند.
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در مورد بازیهای آسیایی؛  هم خیلی خسته بودم و فشار روانی زیادی روی من بود و هم اینکه روز مسابقه، روز من نبود و

آن زمان دوره افت من بود و در انفرادی و تیمی عملکردی که از خودم انتظار داشتم را ارائه ندادم. بزرگترین ضرر

زندگی ورزشی من در بازیهای آسیایی بود و دستاورد لازم را نداشتم. امیدوارم این اتفاق برای من در المپیک نیفتد. من

تمام زندگیام را برای المپیک گذاشتم و امیدوارم بهترین نتیجه را در پاریس کسب کنم.

* توقعات از شما بالاست و در بخش تیمی هم که یک کار گروهی است از طرف رسانه، مردم و فدراسیون همه از شما

انتظار زیادی دارند. چگونه این فشارها را مدیریت میکنید؟

در خصوص تیمی؛ برد و باخت برای همه تیم است اما من به این فشارها از بعد مثبت آن نگاه میکنم و خدا را شکر  - 

میکنم که توانستم اتفاقی را رقم بزنم که همه از من انتظار بالایی داشته باشند. من این توقع را به واسطه عملکردی که

داشتم، ایجاد کردم و خودم هم مسئولیت آن را میپذیرم و سعی میکنم بهتر تمرین کنم و مسابقه دهم و تمرکز بالایی

داشته باشم که دچار خطا نشوم. من در مسابقات الجزایر بازی نرمالی داشتم اما نتیجه در حد نام پاکدامن نبود و بعد از

آن متوجه شدم که محکوم به خوب بازی کردن در همه مسابقات هستم. شخصا مشکلی با این قضیه ندارم؛ این فشارها را

پذیرفتهام و آن را دوست دارم، چون در این شرایط بهتر ساخته میشوم.
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* بهترین و بدترین نقدی که در سال 1402 در مورد خودتان شنیدید، چه بوده است؟

من انتقادپذیر هستم و بهترین نقد برای من نقدهایی بوده که بار فنی داشته است.  این دست نقدها را دوست دارم اما - 

در این بین چند بار به من تهمت زدند که نتوانستم آن را هضم کنم. در مجموع با نقدهای فنی هیچ مشکلی ندارم و آنها را

میپذیرم. 

* کاندیدای آقای ورزشکار ایران در سال 1402 هستید؛ رقبای خود در این جشنواره را چگونه ارزیابی میکنید؟ اگر

بخواهید به غیر از خودتان به یکی از کاندیداهای دیگر رای بدهید، او چه کسی خواهد بود؟

این موضوع که جزو کاندیداها هستم برای من باعث افتخار است و همین که در کنار این ورزشکاران شایسته و قهرمانان - 

بزرگ هستم برای من بسیار  ارزشمند است. الفتی در رشته ژیمناستیک و علیپور در رشته صخرهنوردی بینظیر هستند

و به غیر از خودم به الفتی رای میدهم.

* شما از ورزشکاران استقلالی هستید. این روزها دربی نیز برگزار شد. در حال حاضر به عنوان یک هوادار استقلال، شرایط

این تیم را چگونه میبینید؟

به نظر من پرسپولیس دو تیم خوب دارد. ما اگر در استقلال یک بازیکن مثل ترابی و اوستن اورونف را داشتیم، اتفاقات  - 

بهتری را رقم می زدیم. در دربی کفه ترازو از نظر مهرهها به سمت تیم پرسپولیس سنگینتر بود و فکر میکنم تساوی

بهترین نتیجه برای استقلال بود تا آخر فصل را بدون باخت تمام کند و هم صدر جدول باشد. به جواد نکونام تبریک

میگویم که به تنهایی استقلال را به اینجا رسانده است. 
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* به جز رشته شمشیربازی، بهترین اتفاق ورزشی و یا مدال از نظر شما کدام بوده است؟

 - پیروزی تیم ملی فوتبال ایران مقابل ژاپن و  شکست کاکس آمریکایی مقابل کامران قاسمپور بسیار جذاب و هیجان انگیز

بود. من کلا کشتیهای قاسمپور را خیلی دوست دارم.

* پس مشخص است که ورزش را خیلی دنبال میکنید و پیگیر همه رشتهها هستید؟

بله؛ خیلی ورزش و نتایج ورزشکاران در همه رشته ها را دنبال میکنم. از دیدن همه ورزشها لذت میبرم و اخبار آنها را  - 

دنبال میکنم. حتی میدانم که قایقرانی از اردیبهشت ماه مسابقات کسب سهمیه المپیک دارد یا حتی کسب سهمیه

محمد بیرانوند در اهداف پروازی برایم هیجان انگیز بود. او تا سالها میتواند برای ایران مدال بیاورد، چون این رشته

محدودیت سنی ندارد. برای اینکه بدانید تا چه حد ورزش را دنبال میکنم به شما میگویم که تیرانداز کویتی در اهداف

پروازی سن بالایی دارد و مدال المپیک هم گرفته است.

* در کنار شمشیربازی به صورت تفریحی به کدام ورزش میپردازید و اگر قرار بود رشتهای غیر از شمشیربازی را برای

فعالیت حرفهای انتخاب کنید، سراغ کدام رشته ورزشی میروید؟
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بعضی مواقع فوتبال بازی میکنم و اگر قرار بود ورزشی غیر از شمشیربازی را انتخاب کنم، قطعا فوتبال بود. - 

* قطعا هدف شما در سال 1403 کسب مدال المپیک است. در این مسیر چه ابزارها و حمایتهایی لازم دارید؟

اینکه نیازهای خود را در رسانه مطرح کنم، درست نیست. من برنامهها و درخواستهای خود را دادهام و باید ببینیم  - 

چقدر از آن محقق میشود. من تجربه المپیک دارم و فعلا به المپیک فکر نمیکنم و فعلا فقط تمرین میکنم و حتی در

مورد آن صحبت هم نمیکنم، چون صحبت کردن در مورد آن بار و فشار را برای خودم بیشتر میکند.

شمشیربازی رشتهای است که در همین مسابقات مجارستان که در پیش داریم 240 نفر در آن شرکت کردهاند که اگر

آنها را الک کنید 120 نفرشان میتوانند مدال بگیرند. در المپیک هم رقابت نزدیک است و هیچ تیم و حریفی را نباید دست

کم گرفت. سطح رقبا به هم نزدیک است و اگر کوچکترین جزئیات رعایت نشود به مدال نمیرسیم. هدف من المپیک

است و تا قبل از آن مسابقات مجارستان و اسپانیا و قهرمانی آسیا را در پیش دارم.

* فعالیتهای خیرخواهانه زیادی انجام میدهید و نسبت به مشکلات مردم دغدغه زیادی دارید. درست است؟

از طرف کشور پول خرج من شده که امروز علی پاکدامن هستم، پس من هم باید در مقابل آن برای مردم خرج کنم و  - 

مسئولیت اجتماعی خود را مقابل مردم انجام دهم. در کنار سیلزدگان چابهار حاضر شدم و وقتی این صحنهها را دیدم،

خیلی ناراحت شدم. این کار هم وظیفه من است و کار بسیار کوچکی است. مردم ما همیشه پشت هم هستند و در هر

اتفاق در هر کجای ایران با وجود مشکلات اقتصادی به یاری هم میشتابند و این اتحاد را بسیار دوست دارم؛ در حالی که

برخی افراد این اتحاد ناراحتشان میکند. مردم چابهار بسیار مهربان وخونگرم هستند و امیدوارم مشکلات آنها هر چه

سریعتر حل شود.
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* حرف پایانی؟

از کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان، محمد خسرویوفا رئیس کمیته ملی المپیک و تابع رئیس مرکز نظارت بر  - 

تیمهای ملی به خاطر حمایتهایی که در این مدت از من داشتند، تشکر میکنم. بعد از قهرمانی آسیا تنها کسی که افتخار

داشتم ملاقات کنم آقای خسرویوفا بود، البته در آن زمان آقای هاشمی وزیر نبودند و بعد از حضورشان در وزارت ورزش

همیشه از من حمایت کردهاند.

انتهای پیام/

انتهای پیام/
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